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Odile, 37 ani,
colaboratoare la
Opus Dei

O colaboratoare nu este
membră Opus Dei, dar îi
apreciază spiritul și acțiunile.
Ea ajută în diferte moduri.
Odile ne spune povestea ei,care
a debutat printr-un anunț la
Pôle Emploi.

29.06.2013

Cum ați cunoscut Opus Dei?



Acum vreo trei ani căutam de lucru
și am răspuns la un anunț din Pôle
Emploi pentru un post de menajeră.

Cu prilejul întrevederii,
responsabilul unui centru cultural,
care m-a primit, mi-a spus că, pe
lânga activitățile culturale diverse,
centrul propunea și o pregătire
creștină. Era vorba despre o formare
încredințată lui Opus Dei și deschisă
celor care o doreau. Eu nu știam
nimic despre aceasta, dar numai
lucrând și făcând cunoștință cu
membrii Opus Dei, care locuiesc în
casă, am cunoscut diferitele fațete ale
acestei instituții, incarnate în
personalitatea fiecăreia.

De ce ați dorit să deveniți
colaboratoare Opus Dei?

Am dorit să devin colaboratoare
Opus Dei, deoarece ceea ce am
descoperit aici îmi plăcea să știu, în
mod deosebit: o strânsă legătură
între persoane,o amabilitate



deosebită, cât și o mare libertate și
ceea ce este pentru mine foarte
important, un respect al diferențelor.
Am fost foarte sensibilă la
apropierea și la solidaritatea dintre
persoane. Grija față de celălalt, în
sensul pozitiv al termenului, este o
caracteristică rară, pe care am găsit-o
printre membrii Opus Dei. Credința
și dreptatea sunt alte trăsături care
m-au captat, de asemenea.

Colaborați cu o inițiativă concretă
de apostolat în Opus Dei? care? de
ce?

Colaborez, vorbind despre muncă și
Opus Dei, oamenilor pe care-i
cunosc. Este o plăcere pentru mine,
întotdeauna, să spun că muncesc
pentru persoane care au calități
morale, calități ale inimii importante.
Constat acest lucru, observând micile
atenții, pe care le au unii pentru alții
și chiar și pentru mine. Aceste mici
lucruri sunt pentru mine mult mai



importante decât ceea ce este
spectacular. Femeile care animă
acest centru au toate câte o meserie
și sunt de vârste diferite. Le găsesc
întotdeauna mulțumite și
recunoscătoare, chiar și atunci când
le fac un foarte mic serviciu. Prin
toate acestea am descoperit că
credința este ceva fundamental. Aș
vrea ca oamenii cărora le vorbesc
despre Opus Dei să înțeleagă acest
lucru și să-și dea seama de faptul că
prezența lui Dumnezeu în viața
noastră este un adevărat izvor de
bucurie!

Eu le vorbesc și despre propria mea
„redescoperire” a lui Dumnezeu și
despre prezenta mea practică
religioasă.

În practică, colaborarea mea se
traduce, în primul rând, prin
rugăciuni pentru Opus Dei, pentru
toți membrii ei și, mai ales, pentru



cei pe care am avut norocul să-i
cunosc.

Încerc,pe cât pot, să lucrez cât mai
bine posibil în spiritul Opus Dei.

Ce înseamnă pentru
dumneavoastră să fiți
colaboratoare?

Să fiu colaboratoare este, înainte de
toate, pentru mine un noroc. Este un
ajutor pentru viața mea creștină, este
ca „o hrană” pentru propria mea
credință, este un mod de a o face mai
puternică. Mai înseamnă să slujești
cu simplitate.
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